
Vragen van D66 aan wethouder Walters over de Subsidieverordening

In het voorstel wordt aangegeven dat de Subsidieverordening die nu voorligt op enkele punten 
afwijkt van de Subsidieverordening. D66 wil graag weten op welke punten afgeweken wordt 
en wat de motivatie daarvoor is. 

D66
Marianne van Vliet


